
《正向心理：諮商與教育》期刊著作權授權書 

一、授權內容： 

立書人同意授權國立屏東大學教育心理與輔導學系，將下列著作： 

發表於《正向心理：諮商與教育》第      期之著作： 

 

著作名稱 

 

進行數位化、重製等加值流程後收錄於資料庫，以電子形式透過單機、

網際網路、無線網路或其他公開傳輸方式，提供用戶進行檢索、瀏覽、

下載、傳輸、列印等行為。並得以再授權其他資料庫業者進行前述之

行為。 

 

二、著作權聲明 

本授權書為非專屬授權，立書人仍擁有上述授權著作之著作權。立書

人擔保本著作係立書人之原創性著，有權依本授權書內容進行各項授

權，且未侵害任何第三人之智慧財產權。 

 

立書人姓名 ：  

身分證字號 ：  

通 訊 電 話 ：  

電 子 信 箱 ：  

通 訊 地 址 ：  

  

 

 立書人簽章：         （請親筆簽名）   西元    年    月    日 

 

 



《正向心理：諮商與教育》著作權授權書 

 

 

Copyright License Agreement 

 

The Author hereby grants a non-exclusive free license to the Department of Educational 

Psychology and Counseling, National Pingtung University to collect the article as listed 

below (‶Article″) in its databases and provides the database in electronic form through 

single PC version, internet, wireless network or any other way to transmit the article 

publicly, and to authorize others to do the same. The Article herein describes is: 

Publicized in the Positive Psychology in Counseling and Education Volume  No. 

 

Title of the article                                                        

 

This Agreement only constitutes a non-exclusive license, and the Author reserves the 

copyright of the Article. The Author warrants that the Article is his/her original work. 

And has the right to license his/her copyright in accordance with this Agreement 

without infringing any intellectual property rights of any third party. 

 

Name of Author:                       

ID Number:                       

Phone Number:                       

Email Address:                       

 

Signed by:             Date of Signing:              

 

 

 

 

 

 

 


